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OŚWIADCZENIE  

W SPRAWIE WYWIADU UDZIELONEGO PRZEZ  

WICEMINISTER ANNĘ  GEMBICKĄ STACJI RMF FM 

 

Wiceminister Anna Gembicka podczas wywiadu udzielonego stacji RMF FM 

stwierdziła, że MRiRW sprzeciwia się podniesieniu stawek wynagrodzenia dla urzędowych 

lekarzy weterynarii ponieważ sprzeciwiają się temu rolnicy. – Wyższe stawki dla weterynarzy 

to wyższe koszty dla rolników. Odpowiadamy na głosy rolników – powiedziała, cytowana 

przez RMF FM Wiceminister A. Gembicka.   

Pani Wiceminister Anna Gembicka albo zupełnie nie orientuje się w zasadach 

organizacji nadzoru weterynaryjnego w Polsce, albo świadomie wprowadza opinię publiczną 

w błąd. Wynagrodzenia dla urzędowych lekarzy weterynarii w żaden sposób nie są powiązane 

z opłatami, które za nadzór weterynaryjny muszą uiszczać rolnicy i producenci żywności. 

Pieniądze za nadzór wędrują bowiem bezpośrednio do budżetu państwa. Z kolei z budżetu 

państwa wypłacane są wynagrodzenia dla urzędowych lekarzy weterynarii, zresztą  

w znacznie niższej wysokości niż opłaty. Zwracamy także uwagę, że stawki opłat dla 

rolników i producentów zostały w ostatnim czasie znacznie podniesione, niestety nie 

przełożyło się to na zwiększenie wynagrodzeń dla urzędowych lekarzy weterynarii.  

Nieodpowiedzialne wypowiedzi traktujemy jako próbę skłócenia lekarzy weterynarii  

i rolników, od których współpracy zależy jakość i bezpieczeństwo polskiej żywności oraz 

sukces eksportu produktów rolno-spożywczych. Oczekujemy, że Ministerstwo Rolnictwa 

sprostuje nieprawdziwe wypowiedzi i zaprzestanie wprowadzania opinii publicznej w błąd. 

Z poważaniem, 

lek. wet. Marek Mastalerek 
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